
P R O T O K Ó Ł  Nr XLVI/17 
 
z sesji Rady Miejskiej w Dukli, odbytej w dniu 17 listopada 2017 r. o godz.16.50 w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Dukli. 
 
  W sesji udział wzięli następujący radni: Jan Dembiczak, Andrzej Dziedzic, 
Zenon Leńczyk, Władysław Boczar , Krzysztof Woźniak, Halina Pietruś , Tomasz Węgrzyn, 
Andrzej Kędra, Ewa Przystasz, Mariusz Folcik, Jan Marszał, Adam Faustus, Zbigniew Głód, 
Bohdan Gocz i Teresa Belcik. 
 Ponadto w sesji udział wzięli: Burmistrz – Andrzej Bytnar i sołtysi. Listy obecności 
stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad.1 
 Przewodniczący Rady Miejskiej A. Dziedzic otworzył sesję, powitał wszystkich 
zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Na sekretarza obrad powołał radną Ewę 
Przystasz. 
 Burmistrz A. Bytnar prosił o wycofanie z porządku obrad punktu 3 tj. „Podjęcie 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Dukli do zatwierdzenia w imieniu organu 
prowadzącego zindywidualizowanych diagnoz w zakresie wsparcia edukacyjnego uczniów, 
nauczycieli oraz szkół” (druk nr 302) z uwagi na brak delegacji ustawowej do podjęcia 
uchwały. 
Innych wniosków nie było. Wniosek Burmistrza został przyjęty jednomyślnie (głosowało 15 
radnych). 
 
Ad.2 
 Informację z działalności międzysesyjnej od ostatniej sesji, która odbyła się  
2 listopada przedstawił Burmistrz A. Bytnar. Informował o: 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z projektantem J. Komendą z Instytutu Rozwoju Miast w Krakowie w sprawie  
  miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 
- jubileuszu sekcji operacyjnej GOPR, 
- udziale w Powiatowej Radzie Rynku Pracy w Krośnie, 
- zebraniu mieszkańców Dukli, 
- przyjmowaniu stron, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM Sp z o.o. w Dukli w temacie gospodarki odpadami, 
- spotkaniu z sołtysem Iwli w sprawach sołeckich, 
- spotkaniu w Wydziale Architektury Starostwa Powiatowego w Krośnie w sprawie  
  pozwolenia na budowę przepustu w Zyndranowej, 
- udziale w konferencji w Rzeszowie na temat ochrony danych osobowych, 
- spotkaniu z sołtysem Zawadki Rymanowskiej, 
- spotkaniu z Kierownikiem Oddziału Podkarpackiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego  
  w Krośnie, 
- spotkaniu z Wiceprezydentem Krosna w sprawie współpracy w przedmiocie realizacji  
  wspólnej inwestycji, 
- spotkaniu z projektantem J. Boroniem w temacie kolektora doprowadzającego ścieki z Dukli  
  do Wietrzna,  
- spotkaniu z radnym B.Goczem w sprawach gminnych, 
- posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesji, 
- spotkaniu z radną H. Pietruś w sprawach gminnych, 



- spotkaniu u Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Krośnie w temacie zbliżenia do pasa  
  drogowego  kolektora doprowadzającego ścieki, 
- obchodach  Święta Niepodległości, 
- udziale w obchodach Dnia Seniora w Myszkowskiem, 
- spotkaniu z Prezesem GKiM sp.z o.o. w Dukli w temacie gospodarki ściekowej i gospodarki  
  odpadami,  
- podpisaniu umowy ze Słowakami z Krużlowej w sprawie wspólnej realizacji projektu, 
- spotkaniu z radnym J. Dembiczakiem w sprawach gminnych, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesyjnych, 
- spotkaniu z Gwardianem Klasztoru OO. Bernardynów w Dukli O.Tacjanem, 
- podpisaniu umowy ze Svidnikiem na Słowacji jako partnerem w realizowanym projekcie  
  ścieżek rowerowych, 
- spotkaniu z sołtysem Zboisk, 
- spotkaniu z Dyrektorem Muzeum Historycznego – Pałac w Dukli na temat przyszłości  
  Muzeum, 
- spotkaniu z Przewodniczącym Rady A. Dziedzicem w sprawach sesji, 
- spotkaniu w kancelarii prawnej Olgi Bodaszewskiej w tematach gminnych. 
 
Ad.3 
 Burmistrz A. Bytnar udzielił odpowiedzi B. Płóciennikowi na temat poruszony na 
ostatniej sesji, a dotyczący wspierania przez gminę badań w kierunku wykrycia ewentualnych 
zmian nowotworowych u mieszkańców gminy. Informował, że skontaktowano się z gminą 
pionierską w tej sprawie, program profilaktyczny nazywa się „Badamy geny”, ale na razie jest 
to tylko informacja medialna i na razie gmina nic w tym zakresie nie robi. Przedstawił 
szczegółową informację uzyskana w tej sprawie. 
Zapraszał również na otwarcie ścieżki przyrodniczo-historycznej „Olchowiec” realizowanej 
w ramach projektu „Przez górkę do sąsiada” – 18 listopada br. godz. 9.00,a tych, którzy nie 
wezmą udziału w otwarciu ścieżki zapraszał na godz.10.00 do sali widowiskowo-teatralnej na 
uroczyste nadanie imienia drużynie harcerskiej.  
 E. Przystasz apelowała o spowodowanie, aby lampa, która oświetlała kładkę na 
Jasiołce łączącą Równe i Wietrzno i została  zdemontowana , wróciła na swoje miejsce, 
ponieważ w tych okolicach jest ciemno i niebezpiecznie. 
 Przewodniczący Rady A.Dziedzic przypominał przewodniczącym komisji o  
rozpoczęcie prac nad planami pracy komisji na przyszły rok. 
 
Ad.4 
 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady A.Dziedzic 
zamknął XLVI sesję Rady Miejskiej o godz.17.20 
 
 
Protokołowała: 
 
Zdzisława Skiba 


